

## **PANDUAN PEMEGANG UNIT ASNB PANDUAN PENTING UNTUK PEMATUHAN FATCA DAN CRS**

Artikel ini menyediakan maklumat mengenai Foreign Account Tax Compliance Act (FATCA) dan Common Reporting Standard (CRS) kerana ianya terpakai untuk pelaburan Amanah Saham Nasional Berhad (ASNB)

### ***Apakah FATCA and CRS?***

<b>FATCA</b>	<b>CRS</b>
Akta Pematuhan Cukai Akaun Asing ialah undang-undang A.S yang menghendaki institusi kewangan asing (FFI) melaporkan maklumat tertentu tentang akaun yang dipegang oleh warganegara dan pemastautin AS kepada Perkhidmatan Hasil Dalam Negeri (IRS) A.S	Common Reporting Standard ialah perjanjian antarabangsa untuk pertukaran automatik maklumat akaun kewangan antara bidang kuasa yang mengambil bahagian. Sama seperti FATCA, ia bertujuan untuk memerangi pengelakan cukai

### ***Bagaimanakah perkara ini memberi kesan kepada saya sebagai pelabur ASNB?***

ASNB diklasifikasikan sebagai Institusi Kewangan Asing di bawah kedua-dua FATCA dan CRS. Ini bermakna ASNB dikehendaki mengumpul dan melaporkan maklumat tertentu tentang pelaburnya kepada pihak berkuasa cukai yang berkaitan untuk mengesahkan status FATCA atau CRS pemegang unit kami dan jika perlu kami mungkin perlu menghubungi pemegang unit kami untuk mendapatkan maklumat dan dokumentasi lanjut.

### ***Maklumat apakah yang akan dilaporkan?***

Maklumat yang dilaporkan mungkin termasuk:

- Nama
- Alamat
- Nombor pengenalan cukai
- Nombor akaun
- Baki akaun
- Pendapatan pelaburan (contoh : dividen)

### ***Apakah Pemastautin Cukai***

Pemastautin cukai merujuk kepada negara atau bidang kuasa di mana individu atau entiti dianggap sebagai pemastautin untuk tujuan cukai. Konsep ini penting kerana ia menentukan di mana anda wajib membayar cukai ke atas pendapatan, pelaburan dan aktiviti kewangan anda yang lain.

### **Menentukan Pemastautin Cukai**

Pemastautin cukai biasanya ditentukan oleh satu set kriteria yang ditetapkan oleh undang-undang cukai setiap negara. Kriteria ini boleh termasuk:

<b>Kehadiran Fizikal</b>	<b>Kediaman</b>	<b>Pusat Kepentingan Vital</b>	<b>Kewarganegaraan</b>
Bilangan hari yang anda habiskan di negara semasa tahun cukai. Sebagai contoh, banyak negara menganggap anda pemastautin cukai jika anda menghabiskan 183 hari atau lebih dalam sempadan mereka.	Sama ada anda mempunyai rumah tetap tersedia di negara ini.	Lokasi hubungan peribadi dan ekonomi utama anda, seperti tempat tinggal keluarga anda, tempat anda bekerja atau tempat kepentingan perniagaan anda berada.	Dalam sesetengah kes, kewarganegaraan anda boleh mempengaruhi status pemastautin cukai anda.

### **Kesan kepada Pemegang Unit ASNB**

Sebagai pemegang unit ASNB, menentukan dan melaporkan kediaman cukai anda dengan tepat memastikan pematuhan kepada peraturan cukai antarabangsa. Ia membolehkan kami memenuhi kewajipan kami di bawah FATCA dan CRS, memastikan maklumat kewangan anda dilaporkan dengan betul kepada pihak berkuasa cukai yang berkaitan

### **Apakah yang perlu dilakukan oleh Pemegang Unit ASNB?**

Jika anda warganegara atau pemastautin A.S, atau pemastautin dalam bidang kuasa CRS yang mengambil bahagian, anda mungkin dikehendaki melengkapkan borang pengisytiharan diri melalui **Borang Pengisytiharan FATCA & CRS**. Borang ini membantu ASNB mengenal pasti anda untuk tujuan pelaporan FATCA dan CRS

Untuk menentukan sama ada sesebuah negara adalah bidang kuasa yang mengambil bahagian di bawah Common Reporting Standard (CRS), anda boleh merujuk kepada sumber rasmi yang disediakan oleh Organization for Economic Co-operation and Development (OECD). Anda boleh melawati laman web mereka di [Portal OECD CRS](#)

### **Jika saya seorang individu Malaysia, mengapa saya perlu memberikan butiran ini kepada ASNB?**

Di bawah peraturan FATCA dan CRS, ASNB dikehendaki menetapkan status pemastautin cukai semua pemegang unitnya, yang mungkin berbeza daripada pemastautin, warganegara atau kewarganegaraan.

Jika anda seorang individu yang HANYA pemastautin cukai Malaysia, bagaimanapun, rekod menunjukkan nombor telefon atau lokasi alamat anda berada di luar Malaysia, ASNB masih memerlukan pengisytiharan daripada pemegang unit, dan ini akan dilaporkan kepada LHDN.

## **Adakah seorang Minor juga perlu memberikan maklumat berkaitan FATCA dan CRS?**

Ya, kami juga perlu mendapatkan maklumat dan pengesahan bagi Minor yang dilahirkan di luar negara terutamanya di A.S, Minor yang mempunyai alamat ataupun nombor telefon di luar negara.

## **Saya hanya memegang kewarganegaraan Malaysia dan tidak memegang kewarganegaraan A.S., di mana kaitan saya dan A.S hanyalah sebagai tempat kelahiran sahaja. Apakah dokumen yang diperlukan untuk membuktikan saya tidak mempunyai kewarganegaraan A.S?**

Kami memerlukan salinan Sijil Kehilangan Kewarganegaraan A.S. Sekiranya anda tidak mempunyai sijil tersebut, anda dikehendaki untuk memberikan sebab ketiadaan sijil tersebut. Antara sebab yang mungkin bersesuaian dengan situasi anda boleh dipilih melalui pilihan A/B/C/D/E, seperti di bawah:-

<b>Kod</b>	<b>Penerangan</b>
A	Anda telah memohon untuk mendapatkan CLN dan kini sedang menunggu pengeluarannya disebabkan oleh kelewatan pentadbiran daripada Perkhidmatan Kewarganegaraan dan Imigresen A.S (USCIS) atau agensi kerajaan yang berkaitan.
B	Sebagai seorang yang dilahirkan di A.S, anda mungkin tidak sedar bahawa anda akan menerima CLN selepas menyerahkan kewarganegaraan AS.
C	Anda tidak menerima sebarang faedah atau diberikan Nombor Keselamatan Sosial A.S, berkemungkinan disebabkan oleh ibu bapa anda tidak mendapatkan kewarganegaraan A.S semasa kelahiran anda.
D	Oleh kerana ibu bapa anda adalah diplomat Malaysia semasa kelahiran anda, anda tidak memperoleh kewarganegaraan A.S kerana anak-anak yang dilahirkan oleh diplomat tidak tertakluk kepada bidang kuasa A.S.
E	Anda / ibu bapa anda telah mendaftar dengan konsulat Malaysia untuk mengesahkan kewarganegaraan Malaysia, dan "Borang W" telah dikeluarkan sebagai bukti. Untuk pilihan ini, sila kemukakan " <u>Borang W</u> ".
F	Sebelum ini anda ada memegang CLN. Walau bagaimanapun, ia tidak lagi dalam simpanan anda kerana telah hilang atau dicuri.

## **Berapa kerapkah saya perlu memberikan maklumat ini**

Sebaik sahaja kami mempunyai pengisytiharaan yang sah dalam fail, anda hanya akan diminta untuk melengkapkan status pemastautin cukai apabila anda mengemas kini maklumat tertentu pada akaun anda, atau apabila kami percaya status boleh dilaporkan anda mungkin telah berubah.

**Apakah yang berlaku jika maklumat pemastautin cukai / peribadi saya berubah?**

Sekiranya terdapat sebarang perubahan dalam maklumat peribadi yang menjejaskan status pemastautin cukai anda, anda dikehendaki memaklumkan ASNB dengan segera dan menyediakan ASNB dengan borang pengesahan diri ASNB FATCA dan Pengisytiharan CRS baharu dalam tempoh 30 hari selepas perubahan tersebut melalui pilihan di bawah:

<b>Email</b>	<b>Alamat</b>
crsfatca@asnb.com.my	Operations Compliance Team, Amanah Saham Nasional Berhad, Tingkat 80, Menara Merdeka 118, Presint Merdeka 118, 50118, Kuala Lumpur

**Adakah maklumat peribadi saya selamat dan privasi data saya terjamin?**

Ya, ASNB menghormati kerahsiaan maklumat pemegang unit. Kami tidak akan mendedahkan Data Peribadi anda kepada mana-mana pihak ketiga melainkan kami telah mendapat persetujuan anda. Walau bagaimanapun, kami mungkin mendedahkan Data Peribadi anda kepada pihak ketiga yang lain di mana pendedahan tersebut untuk mematuhi sebarang perintah kehakiman atau keperluan undang-undang; diminta atau dibenarkan oleh anda; dan/atau dibenarkan atau dikehendaki secara sah.